

Amazing 中国
CHINA 中国

7D5N
上海/无锡/飞马水城/
南浔/杭州

SHANGHAI/WUXI/PEGASUS WATERTOWN/
NANXUN/HANGZHOU

Tour Code: CIA-2

 **Golden**[®]
Destinations



China
中国



The Bund
上海黄浦江



NianHua Bay
无锡拈花湾



Nanxun Ancient Town
南浔古镇



Pegasus Water Town
海澜飞马水城

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Pegasus Water Town
海澜飞马水城



NianHua Bay
无锡拈花湾



Nanxun Ancient Town
南浔古镇

精简行程

第一天 抵达上海 (机上用餐)
☑ 入住酒店

第二天 上海 (140公里) 无锡 (早/午)
☑ 恒基广场
☑ 大洋晶典·天安千树
☑ 惠山古镇
☑ 清名桥历史文化街区
☑ 禅意小镇拈花湾

第三天 无锡 (50公里) 飞马水城 (早/午)
☑ 蠡湖公园
☑ 海澜美术馆
☑ 音乐喷泉
☑ 飞马广场、飞马塔
☑ 水城美食街
☑ 环城游艇夜游

第四天 飞马水城 (142公里) 南浔 (100公里) 杭州 (早/午/晚)
☑ 南浔古镇(含游船)
☑ 小莲庄
☑ 张世铭故居
☑ 清河坊古街

第五天 杭州 (176公里) 上海 (早/午/晚)
☑ 西湖风景区
☑ 南京路步行街
☑ 夜游外滩(含黄浦江游船)

第六天 上海 (早/午/晚)
☑ 1192弄老上海风情街
☑ 亚太盛汇广场
☑ 星巴克臻选咖啡烘焙工坊
☑ 蠡十村文化旅游街区

第七天 上海 回程 (机上用餐)

★★★★★ ★★★★★
✓ 5早餐/5午餐/3晚餐
风味餐：
★ 上海小笼包+苏小柳点心
★ 本帮风味
★ 南浔水乡风味
★ 蜀城巷子老成都火锅
★ 无锡太湖风味
★ 杭州烤肉风味+茶园风味

观光景点:

上海

- ◆ **天安千树** - 由英国建筑设计师托马斯·西斯基设计，以中国的黄山与古巴比伦空中花园合二为一为设计灵感。建筑由上至下呈梯状扩展，400多个开放景观露台，种植了1000多棵绿植，呈现了千树齐开、山水成画的盛大景观。
- ◆ **夜游外滩(含黄浦江游船)** - 外观“万国建筑博览群”，两岸灯火辉煌，繁华城市的古典与现代建筑风格交相辉映，尽显江岸美景。
- ◆ **1192弄老上海风情街** - 一进去就能听到老式唱片机常放的婉转音乐，老式斑驳的石库门，凹凸不平的弄堂砖瓦，还有叮当作响的黄包车，锈迹斑斑的旅行皮箱，处处显示出精致的老上海模样。

无锡

- ◆ **惠山古镇** - 以地理位置独特、自然环境优美、古祠堂群密集分布为特色，是无锡老街坊风貌保存完好的唯一街区。
- ◆ **清名桥历史文化街区** - 走在清名桥上看看这流淌千年的古运河，感受沿岸的桨声、灯影、古桥、民居构成的一幅天然古运河“民俗风情水上画廊”。
- ◆ **拈花湾禅意小镇** - 一山一水、一草一木、一门一窗、一杯一盖都是匠心和禅意的完美体现。漫步拈花湾，好好生活的休闲禅意，完完整整的融进了景区五个特色主题中，即禅行、禅修、禅舞、禅食、禅居。
- ◆ **蠡湖公园** - 全园以植物造景为主，以“春之媚、夏之秀、秋之韵、冬之凝”四季林木布置置园，造园艺术中西合璧，在碧水环绕的园中，一座座造型各异的小桥、栈桥沟通全园各景点。

海澜飞马水城

- ◆ **海澜美术馆** - 投资8亿元兴建，将高雅艺术文化与大众生活进行融合。
- ◆ **音乐喷泉** - 每晚19点至19点半，伴随着音乐声响彻在飞马水城的上空，喷泉随着音乐自由舞动，五光十色，美轮美奂。这是一场集视觉与听觉为一体的双饕盛宴。
- ◆ **环城游艇夜游** - 夜幕降临，彩灯霓虹，水榭连廊，光影交错。乘坐游艇上，欣赏水城沿岸的风景，就好比一幅流动的欧洲油画，让人不等离去，便有相思。(时间大约10MIN)

南浔

- ◆ **南浔古镇** - 不难寻，青石板街道，一座座拱桥，随船摇晃，逐渐沉醉在江南水乡，一不留神，便步入了杏花烟雨般的梦里。晚清江南巨富刘塘的私家花园——**小莲庄**，整个园林构思精妙，匠心独特，亭楼阁榭，黑山依水。江南第一古民宅——**张世铭故居**。

杭州

- ◆ **清河坊古街** - 杭州历史上最著名的街区，街区现存古建筑大多建于明末清初，青砖路面，两边是明清风格的建筑、飞翘的屋檐、镂空的窗格，是杭州悠久历史的缩影。
- ◆ **西湖风景区** - 秀丽的湖光山色和众多的名胜古迹闻名中外，是中国著名的旅游胜地，也被誉为人间天堂。2011年6月24日“中国杭州西湖文化景观”正式被列入《世界遗产名录》。

★★★★★ **购物站** ★★★★★
✓ 丝绸 ✓ 茶叶 ✓ 珍珠 ✓ 茶壶 ✓ 玉石

★★★★★ ★★★★★
酒店住宿(5晚)
✓ 上海三甲港绿地博派酒店或同级 x1晚
✓ 无锡优享家臻选酒店或同级 x1晚
✓ 桃园山庄或同级 x1晚
✓ 杭州浦京花园酒店或同级 x1晚
✓ 上海海客瀛洲酒店或同级 x1晚

无自费项目

免责声明：由于新冠肺炎疫情限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序)以确保行程顺利进行，会或否事先通知。
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Pegasus Water Town
海澜飞马水城



Nianhua Bay
无锡拈花湾



Nanxun Ancient Town
南浔古镇

SCHEDULE

D1 ARRIVE SHANGHAI (MOB)

- ☑ Check In Hotel

D2 SHANGHAI (140km) WUXI (B/L)

- ☑ Hengji Square
- ☑ Ocean Jingdian Tian 'an Thousand Trees
- ☑ Huishan Ancient Town
- ☑ Qingming Bridge Historical and Cultural District
- ☑ Nianhua Bay Zen Town

D3 WUXI (50km) PEGASUS WATERTOWN (B/L)

- ☑ Lihu Park
- ☑ Heilan Art Museum
- ☑ Music Fountain
- ☑ Pegasus square, Pegasus Tower
- ☑ Watertown food Street
- ☑ City Loop Yacht Night Cruise

D4 PEGASUS WATERTOWN (142km) NANXUN (100km) HANGZHOU (B/L/D)

- ☑ Nanxun ancient town (Include Boat Ride)
- ☑ Xiaolian Manor
- ☑ The former residence of Zhang Shiming
- ☑ Qinghefang Ancient Street

D5 HANGZHOU (176km) SHANGHAI (B/L/D)

- ☑ West Lake Scenic Area
- ☑ Nanjing Road Walkway
- ☑ The Bund (including Huangpu River Cruise)

D6 SHANGHAI (B/L/D)

- ☑ Style street of 1192 Lane
- ☑ Asia Pacific Mall
- ☑ Starbucks Reserve Roastery
- ☑ Lei Ten Village Cultural Tourism District

D7 SHANGHAI AIR ARRIVAL (MOB)



✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Shanghai Xiao Long Bao Flavor + Suxiaoliu Dim Sum
- ★ Shuchengxiangzi Hotpot
- ★ Wuxi Tai Lake Flavor
- ★ Hangzhou Barbecue Flavor + Tea Garden Flavor
- ★ Benbang Flavor
- ★ Nanxun Shuixiang Flavor

TOURIST ATTRACTIONS:

SHANGHAI

- ◆ **Tian 'an Thousand Trees** - designed by British architect Thomas Thistwick, is inspired by the combination of Huangshan Mountain in China and the Hanging Garden of ancient Babylon. The building is extended in the shape of a ladder from top to bottom.
- ◆ **The Bund (including Huangpu River Cruise)** - the appearance of "World Architecture Expo Group", both sides of the brilliant lights, the bustling city of classical and modern architectural style of cross-border, showing the beautiful scenery along the river.
- ◆ **Lane 1192** - a must-visit spot for taking photos. As soon as you step in, you will be greeted with melodious tunes from the vintage record player, old-fashioned stone gateways, bumpy brick lanes, and the clinking sound of yellow cabs.

WUXI

- ◆ **Qingming Bridge Historical and Cultural District** - Walk along Qingming Bridge and have a look at the thousand-year-old ancient canal. Feel the oar sound, lamp Lage, ancient bridge and folk houses along the coast -- a natural and ancient canal "Folk art gallery".
- ◆ **Nianhua Bay Zen Town** - where every mountain, stream, blade of grass, tree, door, and window embodies the perfect blend of craftsmanship and Zen philosophy. Stroll through Nianhua Bay and immerse yourself in the leisurely Zen experience that integrates seamlessly with the park's five thematic elements: Zen walking, meditation, dance, cuisine, and residence.
- ◆ **Lihu Park** - the park's landscaping art is a fusion of Eastern and Western styles, with various small bridges and walkways connecting different attractions throughout the park, which is surrounded by clear blue water.

PEGASUS WATERTOWN

- ◆ **Heilan Art Museum** - Built with an investment of 800 million yuan, it integrates high art and culture with public life.
- ◆ **Music Fountain** - From 19:00 to 19:30 every night, with music playing in the sky above the city of Pegasus, the fountain danced freely with music, full of color and beauty. This is a double feast of vision and hearing.
- ◆ **City Loop Yacht Night Cruise** - As night fell, neon lights, waterside corridor, light and shadow staggered. Ride on a yacht and enjoy the wind along the Watertown scene, just like a flowing European painting. (The time is about 10min)

NANXUN

- ◆ **Nanxun ancient town** - a seat arch bridge, rocking with the boat, gradually intoxicated in the Jiangnan Water Township, a careless, they stepped into the apricot fireworks-like dream. In the late Qing dynasty.
- ◆ **Xiaolian Manor** - the private garden of Liu Yong, the richest man in the south of the Yangtze River, was decorated with fine yarns and unique designs. The first ancient house in jiangnan-The former residence of Zhang Shiming.

HANGZHOU

- ◆ **Qinghefang Ancient Street** - It is the most famous historic district in Hangzhou, with most of the remaining ancient buildings from the late Ming and early Qing dynasties.
- ◆ **West Lake Scenic Area** - The beautiful scenery of lakes and mountains and numerous scenic spots and historic sites are well-known both at home and abroad.

SHOPPING STOP

- ✓ Silk
- ✓ Purple Clay Pot
- ✓ Tea
- ✓ Jade
- ✓ Pearl



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Shanghai Sanjiagang Q Box Hotel or similar class
 - ✓ Wuxi Youxiangjia Zhenxuan Hotel or similar class
 - ✓ Taoyuan Resort or similar
 - ✓ Hangzhou Pujing Garden hotel or similar
 - ✓ Shanghai Hike Yingzhou Hotel or similar
- x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night
x1 Night

NO OPTIONAL

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a-ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 上海 SHANGHAI ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 B737 B787		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费用:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

